
Protokół Nr III/10
z III sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 13 grudnia 2010 r. 

w sali MłodzieŜowego Domu Kultury w Pile
/czas trwania od godz. 12.30 – 13.25/

Obrady III  sesji  Rady Miasta  Piły  otworzył  Przewodniczący Rady  Miasta  Piły
Rafał Zdzierela stwierdzając, Ŝe w sesji uczestniczy 22 radnych – lista obecności
stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  powitał  przybyłych  gości  –  listy  obecności
stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły odczytał wniosek o zwołanie sesji Rady Miasta
Piły – wniosek stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły przedstawił następujący porządek sesji:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Piły.
3. Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Piła.
4. Projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Piła.
5. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Miasta Piły.
6. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad ustalania wysokości i wypłaty diet

dla  radnych  Rady  Miasta  Piły,  diet  dla  przewodniczących  rad  i
przewodniczących zarządów osiedli w Pile.

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  wskazania  osoby  do  dokonywania  niektórych
czynności dotyczących podróŜy słuŜbowych w stosunku do Przewodniczącego
Rady Miasta Piły oraz określenia wysokości stawek za 1 km przebiegu pojazdu
słuŜbowego niebędącego własnością gminy.

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Piły.
9. Zamknięcie obrad.

Ad-2/
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wygaśnięcia
mandatu radnego Rady Miasta Piły.

Za powyŜszym projektem uchwały głosowało 13 radnych.

Z  przyczyn  technicznych  Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  zarządził  ponowne
głosowanie nad projektem uchwały.

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  22  radnych,  uchwała  została  podjęta
jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-3/
Za podjęciem uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Piła głosowało 18
radnych, 1 radny był przeciwny, 3 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała
została podjęta większością głosów – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/
Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Skarbnika  Gminy Piła  przedstawił
Prezydent  Miasta  Piły  Piotr  Głowski prezentując  kandydaturę  Pani  Eweliny
Ślugajskiej.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-5/
W sprawie projektu uchwały dot. powołania komisji doraźnej Rady Miasta Piły
głos zabrali:

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki
zaproponował, by komisja składała się z 7 osób.

Do składu komisji Komisji Statutowej zgłoszono następujące kandydatury:
1. Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki

zgłosił kandydaturę Przewodniczącego Rady Miasta Piły Rafała Zdzierelę
– Przewodniczący Rady Miasta Piły wyraził zgodę na kandydowanie,

2. Radna  Wiesława  Sztaba  zgłosiła  kandydaturę  Radnego  Mariana
Barełkowskiego – Radny wyraził zgodę na kandydowanie,

3. Radny Leszek Łado zgłosił kandydaturę Radnego Pawła Dahlke – Radny
wyraził zgodę na kandydowanie, 

4. Radna Teresa Kasior zgłosiła kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady
Miasta  Piły  Pawła  Jarczaka  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły
wyraził zgodę na kandydowanie,

5. Radna  Magdalena  Zgiep  zgłosiła  kandydaturę  Wiceprzewodniczącego
Rady Miasta  Piły  Janusza Kubiaka  –  Wiceprzewodniczący Rady Miasta
Piły wyraził zgodę na kandydowanie,

6. Radna Jolanta Lubińska zgłosiła kandydaturę Przewodniczącego Komisji
Spraw Społecznych Włodzimierza Bystrzyckiego – Przewodniczący Komisji
Spraw Społecznych wyraził zgodę na kandydowanie,

7. Radna Magdalena Zgiep zgłosiła kandydaturę Przewodniczącego Komisji
Gospodarki  Miejskiej  Mieczysława  Karpińskiego  –  Przewodniczący
Komisji Gospodarki Miejskiej wyraził zgodę na kandydowanie.

Za powyŜszym składem Komisji Statutowej Rada opowiedziała się jednogłośnie.
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Na  Przewodniczącego  Komisji  Statutowej  Przewodniczący  Komisji  Spraw
Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki  zgłosił  kandydaturę  Przewodniczącego
Rady  Miasta  Piły  Rafała  Zdziereli  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Rafał
Zdzierela wyraził zgodę na kandydowanie.

Za  kandydaturą  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Piły  na  Przewodniczącego
Komisji Statutowej Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Radna Wiesława Sztaba  zaproponowała,  by Komisja Statutowa pracowała przez
cały okres kadencji.

Do tej propozycji przychylili się Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela,
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak  i Janusz Kubiak, przeciwnego
zdania był Radny Zbigniew Kosmatka. 

Za wpisaniem terminu do końca trwania kadencji Rady Miasta Piły głosowało
21 radnych, 1 radny był przeciwny, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-6/
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad ustalania wysokości i wypłaty diet
dla  radnych  Rady  Miasta  Piły,  diet  dla  przewodniczących  rad  i
przewodniczących  zarządów osiedli  przedstawił  Przewodniczący  Rady  Miasta
Piły Rafał Zdzierela informując o jednej tylko zmianie polegającej na wpisaniu w §
1  ust.  7  nazwiska  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Piły.  Przewodniczący
Zdzierela zaproponował wpisanie Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Piły Janusza
Kubiaka, który wyraził zgodę. 

Radny  Paweł  Dahlke  stwierdził,  Ŝe uzasadnienie  jest  tak  sformułowane,  Ŝe nie
wynika z niego, iŜ jest to tylko jedna zmiana.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/
Przewodniczący Rady Miasta Piły zaproponował, by w § 1 projektu uchwały w
sprawie wskazania  osoby do  dokonywania  niektórych  czynności  dotyczących
podróŜy słuŜbowych w stosunku do Przewodniczącego Rady Miasta Piły oraz
określenia  wysokości  stawek  za  1  km  przebiegu  pojazdu  słuŜbowego
niebędącego własnością gminy wpisać „Janusz Kubiak”.
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Janusz Kubiak wyraził zgodę.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta Piły
omówił Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Rady przypomniał  o  zwrocie  ankiet,  a  takŜe  o  złoŜeniu
oświadczeń majątkowych.

Radny Paweł Dahlke zapytał, czy to będzie juŜ stałe miejsce odbywania sesji i kiedy
planowana jest  następna sesja  oraz na której  sesji  zostaną  wypracowane terminy
spotkań.

Przewodniczący Zdzierela przypomniał, Ze punktu „sprawy róŜne” na tej sesji nie
ma, a porządek obrad moŜe być rozszerzony jedynie za zgodą wnioskodawcy.

Prezydent Miasta Piły Piotr Głowski wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady Miasta Piły  wyjaśnił,  Ŝe sesja w Pilskiem Domu Kultury
była sesją uroczystą i samo miejsce było odpowiednie  do obywania uroczystych sesji
natomiast  do  obywania  sesji  roboczych  juŜ  nie.  Przewodniczący  Rady
zaproponował odbywanie sesji w MłodzieŜowym Domu Kultury, na którego budowę
Gmina Piła łoŜyła pieniądze, Przewodniczący dodał, Ŝe  MDK jest wyposaŜony w
odpowiednią infrastrukturę techniczną, jest wiele miejsc dla publiczności, a  osoby
niepełnosprawne  mogą  tu  bez  problemu  dotrzeć.  Przewodniczący  Rady
poinformował, Ŝe odbycie kolejnej sesji jest proponowane  na dzień 28 grudnia br. o
godz. 12.00 w MłodzieŜowym Domu Kultury.

Radna Wiesława Sztaba stwierdziła, Ŝe MłodzieŜowy Dom Kultury jest pod egidą
Starostwa Powiatowego, Radna zapytała jaki będzie koszt wynajmu tej sali.  Radna
zaproponowała,  by w MłodzieŜowym Domu Kultury  odbywać  sesje  uroczyste,  a
sesje robocze  przenieść do sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły.

Prezydent Miasta Piotr Głowski poinformował, iŜ wielokrotnie, jako obserwator,
uczestniczył  w  sesjach  poprzedniej  Rady  i  ma  w  tej  kwestii  odmienne  zdanie.
Prezydent  Głowski  stwierdził,  Ŝe  było  tam niezwykle  mało  miejsca  i  nawet  na
zwykłych sesjach brakowało miejsca dla mieszkańców Piły. Prezydent uznał, Ŝe po
drobnych  korektach  jest  to  dobre  miejsce  do odbywania  sesji.  Odpowiadając  na
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pytanie dotyczące finansowania Prezydent poinformował, Ŝe razem  ze Starostwem
Powiatowym planowana jest współpraca w zakresie wszystkich instytucji kultury, a
jednym z elementów byłoby nieodpłatne uŜyczanie tej sali.

Radny Jacek Bogusławski zapytał o moŜliwość otrzymywania materiałów na sesję
w  postaci  elektronicznej.  Taka  formę  przesyłania  materiałów  sesyjnych  poparł
równieŜ Radny Tomasz Pochylski.

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ taki jest zamiar, a takŜe zmiany w statucie
będą temu słuŜyły, ponadto stwierdził, Ŝe moŜna będzie skorzystać z rozwiązań, jakie
cztery  lata temu wprowadził Powiat.

Radny Marian Barełkowski wskazywał na niezręczne ustawienie miejsc na sali.

Prezydent Głowski poinformował, Ŝe tak zostanie zmienione ustawienie stołów, by
w czasie sesji wszyscy się widzieli.

Radny  Zbigniew  Kosmatka,  nawiązując  do  wypowiedzi  Radnego  Jacka
Bogusławskiego i  odpowiedzi  Przewodniczącego  Rafała  Zdziereli stwierdził,  Ŝe
widocznie  inaczej  koszty   przedsięwzięcia  kalkulował  Powiat,  a  inaczej  Miasto.
Poinformował,  Ŝe  była  podjęta  decyzja  o  stosowaniu  dotychczasowego  sposobu
przesyłania materiałów, ponadto przypomniał, Ŝe materiały w formie projektów są
prezentowane  na  stronie  BIP  i  moŜna  je  ściągać.  Radny  Kosmatka,  w  dalszej
wypowiedzi stwierdził, Ŝe do tej pory odbywało się procedowanie w ten sposób, Ŝe
Przewodniczący Rady organizował pracę Rady natomiast kaŜda uchwała zawierała
taki element, który wykonanie uchwały  zlecał Prezydentowi, a teraz jakby proporcje
odwracały się w drugą stronę.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Tomasz  Rzemykowski  poprosił  Panią
Skarbnik,  by  otrzymywał  tabele  z  podziałem na działy,  rozdziały,  ale  równieŜ  i
paragrafy, w formie elektronicznej.

Ad-9/
W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał
Zdzierela zamknął obrady III sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                          Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                           Rafał Zdzierela.     
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